
 

 

 صيدلة  دكتور برنامج  رسالة

 

  خلال من  الصحية  بالرعاية  للارتقاء وبحثيا  مهنيا  مؤهلين صيادلة لإعداد متطور  تعليم تقديم 

 والبحثية   والصحية  التعليمية المؤسسات مع والدولية   الوطنية الشراكة

 

 

 الأهداف التعليمية لبرنامج دكتور صيدلى 

 الأساسية لمهنة الصيدلة.تزويد الطلاب بالمعرفة : 1الهدف  ➢

المشكلات :  2الهدف   ➢ وحل  التواصل  مثل  الصيدلة  لمهنة  الأساسية  المهارات  على  الطلاب  تدريب 

 والتفكير الإبداعي واتخاذ القرار.

الجماعي  :  3الهدف   ➢ والعمل  الصيدلة  أخلاقيات  مثل  الصحي  للممارس  المثلى  القيم  الطلاب  إكساب 

 والقيادة والاستقلالية والمسؤولية. 

 إكساب الطلاب أساسيات البحث العلمي في مجال الصيدلة.: 4الهدف  ➢

 تنفيذ برامج خدمة مجتمعية حول أسلوب الحياة الصحي والاستخدام الآمن للأدوية : 5الهدف  ➢

 

  



 

 

Pharm D program mission 

Providing advanced education to prepare professionally and research-

qualified pharmacists to enhance healthcare through national and 

international partnerships with educational, health and research 

institutions. 

 

Educational Goals for the Pharm D Program 

Goal 1: To provide students with the principle knowledge of the pharmacy 

profession.  

Goal 2: To train students on essential skills of the pharmacy profession such as 

communication, problem-solving, creative thinking, and  decision-making. 

Goal 3: To provide students with the ideal values of a health practitioner such as 

pharmacy ethics, teamwork, leadership, autonomy, and responsibility. 

Goal 4: To provide students with the basics of scientific research in the pharmacy 

field. 

Goal 5: To conduct community awareness programs on healthy lifestyles and safe 

medication use. 

 

 


